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Skolebestyrelsesmøde - REFERAT 
Dato: Torsdag d. 23. maj 2019 kl. 19.00-21.00         Sted: Lendum 
Deltagere udover bestyrelsen: Per Aaen 
Mødeleder: Annette 
Afbud: Britt, Charlotte og Frank 
 Emne  Ansvar-

lig 

 

Hvad skal vi udrette?  

Er punktet til 

orientering/drøftelse/beslut-

ning? 

Forberedelse til 

punktet 

 

Proces 

Hvordan skal punktet 

behandles?  

Tid Referat 

Evt. beslutning  

Hvem gør hvad hvornår? 

1. Kort status på de tre 

undervisningssteder 

Lars Kort om seneste nyt fra de 3 

undervisningssteder 

 

 Orientering 15 

min 

Generelt: 

• Travlt med planlægningen af kommende skoleår – med 

skiftende meldinger fra KL og folketinget i de seneste 

måneder. 

• Klassedannelse i kommende 7. årgang er i fuld gang på 

baggrund af elevernes 1. og 2. prioritet af linje. Det er 

værd at bemærke, at 88 ud af 93 potentielle elever på 7. 

årgang har valgt Sindal (1 fraflytter, 1 på 

specialefterskole samt 3 til fodboldklassen) 

• Lars orienterede kort om ungestrategien, der forventes 

vedtaget af byrådet onsdag d. 29. maj. 

Lendum: 

• Skolefest med stor opbakning 

Bindslev: 

• Ingen specifikke ting af bemærke😊 
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Sindal: 

• Ny kantineleder godt i gang 

• Afskedsreception med Erling, Doris og Peter 

• Peter Andersen ansat som teknisk medarbejder. 

2.  Orienteringer om 

analyse af 

tildelingsmodel samt 

dialoger med 

politikerne om 

budget 2020 m.v. 

Anette 

og Lars 

Lars og Anette giver en 

orientering om de dialoger, 

der har været omkring 

økonomi og tildelingsmodel 

på skoleområdet 

 Orientering 15 

min 

Lars orienterede om, han og de andre skoledistriktsledere d. 6. 

maj fik lejlighed til at orientere BFU-udvalget om, hvordan man 

lokalt har håndteret besparelserne og hvilken betydning, det har 

i praksis på skolerne. Det er Lars’ oplevelse, at BFU-udvalget 

lyttede til budskaberne. Budgetprocessen for Budget 2020 er i 

gang politisk. Der var været dialogmøde med BFU-udvalget og 

repræsentanter fra skolebestyrelserne. Selv om der ikke er tegn 

på yderligere besparelser i 2020 på skoleområdet, så ligger der 

allerede besluttede rammebesparelser i 2020 og overslagsårene. 

Det er nu op til det politiske niveau at arbejde videre med 

budgetprocessen og inddrage de input, som 

skoledistriktsledergruppen gav d. 6. maj og de input, 

forældrerepræsentanterne fra bestyrelserne har givet. 

 

Lars orienterede om en igangværende analyse af 

tildelingsmodellen på skoleområdet. Analysen foretages af KL’s 

konsulenter. Lars, Pernille og Anette er blevet interviewet i den 

forbindelse. Derudover er der været en workshop d. 21. maj, 

hvor de vigtigste pointer fra analysen bliver præsenteret og 

diskuteret.  
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Lars, Pernille og Anette har alle bl.a. gjort opmærksom på det 

uhensigtsmæssig i den model for socioøkonomisk beregning, der 

ligger til grund for fordeling af midler til inklusion og 

specialundervisning. Det forventes, at BFU-udvalget inden 

sommerferien bliver præsenteret for analysen. Herefter er det 

op til BFU-udvalget, hvordan de forholder sig til analysens 

anbefalinger. 

3. Justering af 

skolereformen – ny 

lovgivning 

Lars Lars gennemgår en ”lyn-

gennemgang” af de vedtagne 

lovændringer 

  15 

min 

Lars orienterede om status og den kommende politiske 

behandling. BFU-behandler sagen d. 27. maj. Det er fortsat 

uklart, hvorvidt timetallet i fase 1 næste skoleår skal sættes ned. 

4- Status vedr. Aula Per Per giver kort status vedr. 

Aula 

  10 

min 

Per orienterede og viste lidt af Aula, som det ser ud nu. Der er en 

opmærksomhed på at få alle forældre til at logge ind. 

5. Kompetencecentret i 

Sindal Skolecenter 

 

Hvordan tager vi 

hånd om evaluering 

af elevernes 

læringsudbytte, og 

hvordan støtter vi op 

om f.eks. ordblinde 

og elever med andre 

vanskeligheder? 

Per 

Aaen 

og Lars 

Som aftalt tidligere 

præsenteres skolebestyrelsen 

for kompetencecentret i 

Sindal Skolecenter. 

Hvilke opgaver løses her? 

Hvilke evalueringer og tests 

foretages og hvordan følges 

der op? 

Hvad er tværfagligt 

distriktsteam? 

Se folderen om 

kompetence-

centret i Sindal 

Skolecenter 

(Eftersendes eller 

udleveres på 

mødet). 

Per holder kort 

oplæg om 

kompetencecentret – 

Lars om tværfagligt 

distriktsteam. 

Efterfølgende 

spørgsmål og 

drøftelse. 

45 

min 

Per orienterede, med udgangspunkt i folderen, om 

kompetencecentret. Lars orienterede kort om tværfagligt 

distriktsteam og rundsender det materiale, der overfor 

medarbejderne beskriver det tværfaglige distriktsteam. 

 

6.  Mødeplan for 

bestyrelsen i 2019-20 

Lars Som aftalt på sidste møde har 

Lars udarbejdet forslag til 

 Drøftelse og 

beslutning 

10 

min 

Godkendt 
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mødeplan for 

bestyrelsesmøderne til 

skoleåret 2019-20, hvor nogle 

møder er fra 17-19 mens 

andre fra 19-21 

 

 

7.  Evt. Alle    10 

min 

Næste møde 17. juni i Bindslev rykkes frem til kl. 17-19 

Opmærksomhed på udfordringer i prøveperioden i forhold 7. og 

8. årgang, så de får mest muligt ud af undervisningen i den 

periode, hvor flere af deres lærere er censor og afvikler prøver 

m.v. 

 


